
Protokół 
z posiedzenia wspólnego Komisji Stałych Rady Miejskiej w Zawidowie 

                 odbytego w dniu 11 czerwca 2015 r. w sali konferencyjnej 
Urzędu Miejskiego w Zawidowie 

 
 
Posiedzenie Komisji rozpoczęto o godz. 15.30. Posiedzeniu przewodniczył pan Andrzej 
Pilarski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Zawidowie 
Udział w posiedzeniu wzięli radni oraz zaproszeni goście - listy obecności radnych oraz 
zaproszonych gości stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący A. Pilarski poprosił Przewodniczących Komisji Stałych o otwarcie posiedzeń 
Komisji. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Pani Maria Szkwarek otworzyła posiedzenie 
Komisji Budżetu i Finansów.  
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Pan Piotr Kosewicz otworzył 
posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu. 
Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Pan Stanisław 
Wójcik otworzył posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad VII sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
28 maja 2015 r. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie:  
    a) rozpatrzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu  
           Gminy Miejskiej Zawidów za rok 2014: 
        - opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza Miasta    
          Zawidów sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Miejskiej Zawidów za 2014 r., 
        - opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy Miejskiej Zawidów  
          za rok 2014, 

  - uchwała  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  
    z wykonania budżetu Gminy Zawidów za rok 2014, 

   b) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Zawidowa: 
              - wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta  
                Zawidowa  za  rok 2014, 
              - opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady  
                Miejskiej w Zawidowie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta  
                Zawidowa za rok 2014, 
              - uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Zawidowa za rok  
                2014, 
        c) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Ośrodka Kultury w Zawidowie za  
           rok 2014 
      5. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
      6. Sprawy różne. 
 
 
 
 
 
 
 



4. Podjęcie uchwał w sprawie:  
    a) rozpatrzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu  
           Gminy Miejskiej Zawidów za rok 2014: 
        - opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza Miasta    
          Zawidów sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Miejskiej Zawidów za 2014 r., 
        - opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy Miejskiej Zawidów  
          za rok 2014, 

  - uchwała  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  
    z wykonania budżetu Gminy Zawidów za rok 2014, 

 
Radna Maria Szkwarek oznajmiła, iż cieszy ją fakt, że tak skromnym budżetem udało się 
zrobić tak wiele.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski zadał pytanie, czy któryś z dochodów poszczególnych 
działów sprawiał problemy.  
Skarbnik Miasta Kazimiera Bilmon oznajmiła, iż największym problemem były dochody  
z najmu lokali mieszkalnych. 
Nie zadano pytań do dochodów Gminy.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o zadawanie pytań do wydatków Gminy.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o przedstawienie inwestycji zrealizowanych przez 
Gminę.  
Skarbnik Miasta K. Bilmon wyjaśniła, iż wszystkie zakończone inwestycje zostały rozliczone. 
Zadanie dotyczące oświetlenia ulicznego zostało rozliczone w I kwartale 2015 r.  
Burmistrz Miasta R. Łężny oznajmił, iż wszystkie odbiory inwestycji przebiegły pomyślnie  
z wyjątkiem małych niedociągnięć, które zostały naprawione. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił kierowników jednostek organizacyjnych  
o podsumowanie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2014. 
Dyrektor Zespołu Szkół w Zawidowie Pani Mariola Żurawińska oznajmiła, iż jak widać  
w zestawieniach rok 2014 nie był łatwym rokiem, lecz wraz z Gminą wspólnymi siłami 
udźwignięto wszystkie wydatki. 
Pytań nie zadano.  
 

   b) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Zawidowa: 
              - wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta  
                Zawidowa  za  rok 2014, 
              - opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady  
                Miejskiej w Zawidowie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta  
                Zawidowa za rok 2014, 
              - uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Zawidowa za rok  
                2014, 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Miasta Zawidowa za rok 2014 jest pozytywny.  
Wniosek Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  
w Zawidowie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Zawidów za rok 2014 
również jest pozytywny. Czego skutkiem jest projekt uchwały.  
Pytań nie zadano. 
 
 
 
 
 



        c) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Ośrodka Kultury w Zawidowie za  
           rok 2014 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski oznajmił, iż projekt uchwały zawiera uzasadnienie  
i poprosił o zadawanie pytań.  
Pytań nie zadano. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przedstawił projekt uchwały, który będzie wprowadzany do 
porządku obrad na sesji, a mianowicie projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian  
w budżecie na rok 2015. 
 
Skarbnik Miasta K. Bilmon przekazała, iż zwiększa się dochody budżetu miasta o kwotę 
37.671 zł, w tym 200 zł to odsetki od środków zgromadzonych na rachunku bankowym, 
1.040 zł podatki od osób prawnych i osób fizycznych, 34.650 zł dochody z tytułu dotacji 
innych gmin na dzieci uczące się w Zawidowie oraz z darowizn pieniężnych na Zespół Szkół 
i Przedszkole Publiczne, 1.100 zł dochody z tytułu zwrotu świadczeń nienależnie pobranych, 
681 zł odszkodowanie za uszkodzoną oprawę oświetleniową ul. Wesołej.  
Skarbik Miasta K. Bilmon przekazała, iż zwiększa się wydatki o 37.240 zł na usuwanie 
skutków powodzi z roku 2013 tj. przebudowa ul. Cmentarnej, jednocześnie zmniejszając  
o kwotę 36.000 zł rezerwę celową planowaną na odprawy emerytalne. Zwiększa się wydatki  
o kwotę 34.650 zł na oświatę, wydatki w wys. 1.100 zł z przeznaczeniem na zwrot wraz  
z odsetkami świadczeń nienależnie pobranych, oraz wydatki w kwocie 681 zł na naprawę 
uszkodzonej oprawy oświetleniowej przy ul. Wesołej.  
Pytań nie zadano.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przedstawił projekt uchwały, który będzie wprowadzany do 
porządku obrad na sesji, a mianowicie projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski dodał, iż projekt dotyczy działki 915/25 Obr. I AM-2  
o pow. 0,1237 ha, zlokalizowanej na ul. Bolesława Prusa. 
Burmistrz Miasta R. Łężny oznajmił, iż został wykonany podział działek i są one do 
sprzedaży. 
Pytań nie zadano.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przedstawił projekt uchwały, który będzie wprowadzany do 
porządku obrad na sesji, a mianowicie projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski dodał, iż projekt dotyczy działki 915/26 Obr. I AM-2  
o pow. 0,1260 ha, zlokalizowanej na ul. Bolesława Prusa. 
Pytań nie zadano.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący A. Pilarski o godzinie 16.20 zakończył część wspólną 
posiedzenia.  
 
 
            Protokołowała:                                                                  Przewodniczył: 

       Izabela Matuszczyk                                               Przewodniczący Rady Miejskiej                                           

                                                                                                        Andrzej Pilarski 


